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Meer as ‘n Profeet.
Buite die skaduwee van twyfel, sal daar 
sommige wees wat in die vorige hoofstukke van 
ons oortuiging sal lees dat Broer Branham die 
profeet was wat na hierdie geslag gestuur is, 
met die gees van Elia, en sal baie skepties wees 
oor ons verhef ‘n man tot so ‘n posisie. Hulle sal 
voel dat iemand anders dalk meer gekwalifiseerd
sou gewees het. Ek het gepoog om die 
Skriftuurlike kwalifikasies uit te lê en hierdie 
broer se lewe, bediening en handelinge te wys 
wat God deur sy lewe in vergelyking met die 
Heilige Skrif bewerkstellig het, en glo dat niks 
buite die Woord is nie. Terselfdertyd herinner ek 
diegene wat krities oor hierdie werk sou wees, 
nie dat ek julle sou veroordeel nie, maar eerder 
dat julle in julle harte kan verstaan dat daar 

diegene was wat op aarde was ten tye van Jesus wat die Skrif geken het deur geheue, die 
wet en die woorde van die profete geken het, maar Jesus Christus moes eendag vir hierdie 
Fariseërs sê: “Omdat julle beweer dat julle lig het, is julle blind.” Ek vertrou dat hierdie 
stelling nie aanstoot sal gee nie, maar daar is ‘n ernstige moontlikheid dat sommige wat dit 
lees of hoor, kan beweer dat hulle sulke openbaring en verligting het, soos die Fariseërs, dat 
hulle heeltemal, nie opsetlik nie, maar uit blindheid sal miskyk wat God in hierdie geslag 
gedoen het.

God is nie ‘n ydele God nie. Voordat Hy sy Seun, Jesus Christus, Emmanuel in menslike vlees 
gestuur het, het Hy deur die profete gesê dat daar ‘n voorloper sou wees, ‘n boodskapper 
wat voor Hom sou uitgaan en die weg voorberei. Daarom, voor die eerste koms van Jesus 
Christus was daar ‘n boodskapper wat voor daardie eerste koms vooruitgegaan het. Lees uit 
Matteus 11:7-15, die woorde van Jesus aangaande hierdie voorloper,

7 En toe hulle vertrek, begin Jesus vir die skare aangaande Johannes te sê: Wat het 
julle uitgegaan om in die woestyn te aanskou? ‘n Riet wat deur die wind beweeg 
word?
8 Maar wat het julle uitgegaan om te sien? ‘n Man met sagte klere aan? Kyk, die wat 
sagte klere dra, is in die huise van konings.
9 Maar wat het julle uitgegaan om te sien? ‘n Profeet? Ja, Ek sê vir julle, ook baie 
meer as ‘n profeet!
10 Want dit is hy van wie daar geskrywe is: Kyk, Ek stuur my boodskapper voor u 
aangesig, wat u weg voor U uit sal regmaak.



11 Voorwaar Ek sê vir julle, onder die wat uit vroue gebore is, het daar nie een 
opgestaan wat groter is as Johannes die Doper nie; maar die kleinste in die koninkryk 
van die hemele is groter as hy.
12 Maar van die dae van Johannes die Doper af tot nou toe word die koninkryk van die
hemele bestorm, en bestormers gryp dit met geweld.
13 Want al die profete en die wet het tot op Johannes geprofeteer.
14 En as julle dit wil aanneem: hy is Elía wat sou kom.
15 Wie ore het om te hoor, laat hom hoor.

Jesus Christus het self bevestig dat Johannes die Doper Maleagi, die 3de hoofstuk, vervul het 
toe Hy gesê het dat hy die boodskapper was wat voor Sy aangesig moes gaan en die weg 
sou voorberei. Jesus konfronteer die menigte met die feit dat hulle uitgegaan het om ‘n 
profeet te sien, en daar was ‘n profeet, een met die Woord van God; tog was hy meer as ‘n 
profeet. Hy was ook ‘n boodskapper, wat verkondig het dat Jesus Christus, die Seun van God,
daar was om die wêreld te verlos - dat die Skrif in sy dag vervul word. Dit het hom meer as ‘n
profeet gemaak. Dit het van hom ‘n voorloper gemaak wat Hy na hierdie (Johannes) geslag 
van die verbond wat God Abraham gemaak het, sou stuur.

Nou, as daar ‘n profeet boodskapper is wat na die twintigste eeu gestuur is om die 
wederkoms van Jesus Christus vooruit te loop, sal hierdie boodskapper blyk te wees dieselfde
soort ongewone persoon as wat Johannes was. Hy sal nie gewild wees nie. Trouens, enige 
gewildheid wat hy in die vroeë dae van sy bediening sou verkry, sal hy ongetwyfeld verloor 
soos hy die waarheid begin praat wat deur God aan hom gegee is. So was dit met Broer 
Branham, wat sulke geweldige gewildheid en aanvaarding geniet het solank hy goddelike 
genesing gepreek het, en solank daar wonderwerke was, sonder die leerstelling.

Maar toe hy die boodskap gebring het wat God hom gestuur het om te bring, nadat die teken
van goddelike genesing en die herlewing regoor die wêreld begin het (om die aandag van die 
mense te trek sodat hy die Woord van God kan spreek), daar was baie mense wat hom nie 
meer gevolg het nie. Hulle het gesê hy was verkeerd in sy leerstelling. Maar hy was God se 
man vir hierdie uur, en die uitverkorenes was dié wat Hom herken en geglo het, net soos daar
ook die uitverkorenes was, uitverkies, en voorbeskik deur God in die dag van Johannes die 
Doper wat hom gesien, herken en gevolg het. Hulle het geglo toe Johannes gesê het: “Kyk, 
die Lam van God wat die sondes van die wêreld wegneem. ” Hulle het hom geglo en die 
Messias aangeneem.

Die Skrif getuig dat almal wat Jesus Christus aangeneem en geglo het, eers die boodskap 
gehoor het van die boodskapper wat die weg voor Hom voorberei het. Selfs in Handelinge 19,
toe Paulus diegene in Efese gevind het wat nie reg gedoop is nie, het hy gesê: “In watter 
doop is julle gedoop? ” Hulle het gesê: “In die doop van Johannes. ” Dit is dat hulle Johannes
se boodskap eerste gehoor het, dit geglo het, en toe Paulus vir hulle Jesus verkondig het, is 
hulle herdoop in die Naam van die Here Jesus Christus.

Broer Branham se bediening het die oë van die gelowiges, die uitverkorenes van God, wyer 
geopen as wat nog ooit was vir enige ander eeu. Hulle het meer gesien van wat God in 
hierdie geslag gedoen het en steeds doen, maar terselfdertyd het dit die oë verblind van 



diegene wat verhard en in hul tradisies vasgestel is.

Sommige sal hierdie woorde aanstootlik vind; maar net soos Paulus gesê het dat die dinge 
wat hy gespreek het van God was, so glo ek dat dit tyd geword het dat ons aan die wêreld 
moet sê dat God hierdie geslag besoek het, want Hy het ‘n magtige profeet in ons midde 
gestuur. Hy was meer as ‘n profeet; hy was ‘n man wat van God gestuur is met ‘n boodskap. 
Dit is belangrik om daardie boodskap te hoor. Die profeet Amos het onder inspirasie gesê, 
“Want die Here HERE doen niks tensy Hy sy raadsbesluit aan sy knegte, die profete, 
geopenbaar het nie.”  (Amos 3:7). Om te bewys dat Broer Branham se lewe by die Skrif pas, 
en dat Hy meer as ‘n profeet vir hierdie eeu was, oorweeg dit: Hy is nie net deur Christus 
genoem nie: “Waarlik, Elia sal eers kom en alle dinge herstel nie.” maar hy is ook genoem 
deur Johannes die Openbaarder in Openbaring 10:7,

7 maar in die dae van die stem van die sewende engel, wanneer hy met die basuin sal
blaas, dan is die verborgenheid van God volbring, soos Hy die blye tyding verkondig 
het aan sy diensknegte, die profete.

Broer Branham het in 1960 ‘n reeks belangrike preke getiteld “Die Sewe Kerk Eeue ” gebaseer
op Openbaring, hoofstukke 2 en 3. Die preke het die grondslag in die feit dat elkeen van die 
sewe Asiatiese kerke genoem in hierdie hoofstukke kan vergelyk word met ‘n ouderdom in die
geskiedenis van die kerk. ‘N Gedetailleerde bespreking van die belangrike openbarings 
gebring deur Broer Branham in hierdie preke sou te lank om hier aan te bied nie; egter die 
hardgebonde volume geregtig “Die Openbaring van Jesus Christus ” bevat die transkripsie van
die sewe kerk eeue preke  en kan verkry word van;

The Word Publications, P.O. Box 10008, Glendale, AZ 85318 USA

of van,  Spoken Word Publications, P.O. Box 950, Jeffersonville, Indiana 47131 USA.

In kort, in Openbaring, hoofstukke 2 en 3, elke boodskap aan elke kerk begin met: “Skryf aan
die engel van die gemeente in (Éfese) (Smirna) (Pérgamus) (Thiatíre) (Sardis) (Filadelfía) 
(Laodicéa):...” Wanneer Broer Branham, onder die inspirasie van God, gebring om ons die 
openbaring van die verborgenheid van hierdie sewe kerk eeue, deur die leierskap van die 
Heilige Gees en goddelike visie, hy het die grense van hierdie eeue in die geskiedenis bepaal. 
Die woord “engel ” is geopenbaar as “boodskapper ” in hierdie aansoek. God het ook aan 
hom geopenbaar die naam van elke boodskapper aan elke ouderdom. Byvoorbeeld, Paulus 
was die eerste boodskapper van die eerste kerk ouderdom. Die ouderdom het ongeveer 53 
A.D begin, en geduur tot ongeveer 170 A.D, die tyd wanneer die krag van God in sy kerk 
begin afneem. Die voorwaardes in die ooreenstemmende Asiatiese kerk van Efese, 
geopenbaar deur die Gees aan Johannes die Openbarer, soos gegee in Openbaring, hoofstuk 
2, verse 1 tot 7, pas perfek by die geestelike toestande van die kerk, die ongelowiges 
teenwoordig, en die antichris op daardie tydstip in die kerkgeskiedenis.

Die tweede boodskapper het dieselfde leer geleer en aan dieselfde waarhede onderhou wat 
Paulus geleer het. Hierdie ouderdom het van ongeveer die jaar 170 geduur tot die jaar 312. 
Die boodskapper tot hierdie ouderdom was ongetwyfeld Irenaeus.



Die derde kerk ouderdom was Pérgamus, begin net voor die raad van Nicea, in 325, en 
blywende tot aan die begin van die Donker Eeue in die jaar 606. Die boodskapper was ‘n man
met die naam Martin.

Toe het die Thiatire ouderdom gekom, tydens die Donker Eeue tot 1520, wie se boodskapper 
was Columba. Hy was waarlik ‘n man van God, hou ‘n boodskap aan die einde van daardie 
ouderdom, probeer om ‘n paar waarheid en ‘n bietjie lig te bring na ‘n geestelik verduisterde 
wêreld.

Die Sardis ouderdom het vanaf die jare 1520 uitgestrek (tyd van die hervorming) tot 1750. 
Die boodskapper was Martin Luther. Openbaring hoofstuk 3, vers 2, praat van ‘n gebrek aan 
die lewe in die kerk. Martin Luther het net gekoop wat nodig was - lewe in dié wat dood is, 
donker, en somber was. Daar was geen lig in die Donker Eeue. Die antichris het so ‘n houvas 
gekry dat die kerk weggedoen alles vir geld, insluitende verlossing aan die mense, wanneer 
Martin Luther het uitgekom met die eerste lig vir daardie dag, huilend, “...die regverdige sal 
uit die geloof lewe. ”

Toe het die Goue ouderdom, die Filadelfiese ouderdom, die ouderdom van Broerlike liefde, 
kom in vanaf ongeveer 1750 tot die draai van die twintigste eeu, toe die Heilige Gees eerste 
in 1906 in Azusastraat geval het, op Amerika se weskus. Geen twyfel dat John Wesley, met sy
boodskap van heiligmaking, was ‘n man van God gestuur om te doen en vervul die Skrif dat 
Johannes die Openbaarder geskryf op die eiland van Patmos vir hierdie ouderdom.

Die sewende ouderdom is die Laodicense ouderdom. Dit is ons dag. Ek kan nie in staat wees 
om finaal die eerste ses eeue bewys, maar beslis moet ons in staat wees om vandag na die 
toestande van die kerk te kyk en sien dat dit pas by die kerk van Laodicea. Die Laodicense 
Ouderdom, die ouderdom wat “mense se regte” beteken,  waar, as die mense nie hou van 
wat die prediker preek nie, kry hulle net ‘n ander prediker. Johannes skryf van die Laodicense 
ouderdom in Openbaring hoofstuk 3, verse 14 tot 22,

14 En skryf aan die engel van die gemeente van die Laodicense: Dít sê die Amen, die 
getroue en waaragtige Getuie, die begin van die skepping van God:
15 Ek ken jou werke, dat jy nie koud is en ook nie warm nie. Was jy tog maar koud of 
warm!
16 Maar nou, omdat jy lou is en nie koud of warm nie, sal Ek jou uit my mond spuug.
17 Want jy sê: Ek is ryk en het verryk geword en het aan niks gebrek nie; en jy weet 
nie dat dit jy is wat ellendig en beklaenswaardig en arm en blind en naak is nie.

Wat kom uit die mond van God? “...Die mens sal nie van brood alleen lewe nie, maar van elke
woord wat deur die mond van God uitgaan.” As mense vandag wat hulself Christene noem 
sou die Woord van God aanvaar as die Woord van God, dan sou hulle nie meer louwarm wees
nie; hulle sal warm wees. Daar is diegene al wat net genoeg waarheid om skaars weet dat 
Jesus Christus is die Verlosser van die wêreld, maar tog het hulle die evangelie verander. Kyk 
net na die toestand van die kerk vandag. (Onthou hierdie is nie my lering; hulle is die leer van
Broer Branham. 



Broer Branham het gesê dat die kerk vandag is ryk; dit word met goedere verhoog; dit sê dat
dit niks nodig het nie, maar terselfdertyd volgens Openbaring hoofstuk 3, vers 17: “...en jy 
weet nie dat dit jy is wat ellendig en beklaenswaardig en arm en blind en naak is nie.” en die 
mees jammerlike van alles is dat dit “Weet dit nie.” Broer Branham verduidelik verder op die 
toestande van hierdie ouderdom in sy preek getiteld “En weet dit nie ” in Augustus 1965 in 
Jeffersonville gepreek.

Nog nooit tevore het die kerk - dit is georganiseerde Christendom - so ryk geword nie, so met
goedere toegeneem. Sommige eie woonstel komplekse, winkelsentrums, en selfs fabrieke. In 
Italië is een van die groot besighede was nie eens in staat om amptenare te verkies nie totdat
die Romeinse Kerk die volmag van stemme ingedien het, so groot was die blok voorraad wat 
deur daardie kerk besit word. Wat is die meeste predikers vandag, indien nie promotors nie? 
Die suksesvolste is diegene wat kan bevorder, organiseer en bied ‘n program aan met sulke 
vermaak uit die preekstoel dat die skares te verhoog - net soos die offers en die geboue. 
Hulle het vir hul gemeentes verhoogkunstenaars geword. TV en radio dra hul boodskappe van
vermaak. Hulle betaal selfs hul sangers. Waar is die leierskap van die Heilige Gees? Dit was 
die dinge  dat Broer Branham in hierdie geslag uitgeroep het. Sekerlik het die wêreld hom nie
geglo nie; hulle het hom nie aanvaar nie.

Johannes gaan voort in Openbaring 3:18,

18 Ek raai jou aan om van My te koop goud wat deur vuur gelouter is, sodat jy kan ryk
word; en wit klere, dat jy jou kan aantrek en die skande van jou naaktheid nie 
openbaar word nie; en salf om jou oë te salf, sodat jy kan sien.

Onthou die Fariseërs het beweer dat hulle lig het, daarom was hulle blind. Ek smeek jou, net 
soos Broer Branham, om oogsalf te verkry, om weer mooi te kyk na wat God gedoen het 
sodat jy ook oogsalf kan toepas en glo dat God hierdie geslag besoek het, dat Hy ‘n profeet 
gestuur het, ja, meer as ‘n profeet - die boodskapper na die Laodiseaanse Kerktydperk, ‘n 
man met die naam van William Branham, met die gees van Elia op hom.

Kyk na die finale toestand van hierdie kerkouderdom. Volgens die Skrif het Jesus self gesê: 
“Kyk, Ek staan by die deur en Ek klop...” Hierdie Skrif is jare lank verkeerdelik gebruik deur 
goed bedoelende predikante, sê dat Jesus aan die deur van die hart klop; maar ‘n nader kyk 
onthul dat dit Jesus Christus self uitsit van sy eie kerk in die laaste kerkleeftyd. Dit het 
Christeloos geword. Hulle het God nie meer nodig nie:  hulle het geld, programme, stelsels. 
Billy Graham self sê dat indien die Heilige Gees is van die aarde teruggetrek, negentig persent
van die aktiwiteite van die kerk sou voortgaan reg op, wat beteken dat net tien persent word 
deur die Heilige Gees gerig. Die ander negentig persent is mensgemaakte program. Hulle het 
nie Christus nodig nie. Dit is die dag wanneer Jesus by die deur van sy eie kerk staan en sê: 
“Kyk, Ek staan by die deur en Ek klop. As iemand my stem hoor en die deur oopmaak, sal Ek 
ingaan na hom toe en saam met hom maaltyd hou, en hy met My. ”

Ek het hierdie kerk eeue gebring in kort in hierdie hoofstuk. Maar ek sal jou vertel van hierdie
gebeurtenis in Broer Branham se lewe: toe hy klaar was met die preek van hierdie reeks 



boodskappe, aan u gebring kortliks in hierdie hoofstuk, hierdie pilaar van vuur wat ek dikwels 
in vorige hoofstukke het genoem het in die gemeente gekom van ongeveer ses honderd 
mense, en die weerspieëling van hierdie pilaar van vuur het hierdie sewe kerk eeue gevestig 
op die muur, net soos Broer Branham hulle op ‘n swartbord geteken het. Daar was baie 
mense wat dit gesien en geglo dit. Ander het dit nie aanvaar nie, selfs toe.

Kort daarna het ‘n verduistering van die maan plaasgevind. Foto’s van hierdie verduistering, 
gepubliseer in tydskrifte en koerante oor die hele wêreld, het dieselfde tekens getoon, 
dieselfde duisternis, dieselfde lig, en daardie sewende kerkeeu, waaroor Sagaria gesê het: 
“Daar sal lig wees in die aandtyd, ” soos op Broer Branham se swartbord geteken en deur die
Vuurkolom bevestig is. Hierdie dinge is nie net op aarde verklaar nie, maar dit is in die 
hemele daarbo verklaar. Om hierdie rede sê ek dat ons Broer Branham meer as ‘n profeet 
was; hy was die boodskapper na die sewende kerktydperk.

Jesus het gesê oor die eindtyd, “En net soos die dae van Noag was, so sal ook die koms van 
die Seun van die mens wees. ”  In Lukas die 17de hoofstuk sê Hy ook: “Maar op die dag toe 
Lot van Sodom uitgaan, het vuur en swawel van die hemel af gereën en almal vernietig. Net 
so sal dit wees in die dag wanneer die Seun van die mens geopenbaar word. ”  Nou in die 
dae van Noag, is Henog vertaal, weggeneem, voordat Noag ooit deur die tyd van benoudheid
gegaan het. Dit verteenwoordig die kerk van vandag wat weggeneem word voor die 
verdrukking, weggeraap word, en ander wat deur die verdrukking gaan en aan die ander kant
opkom. Maar soos dit was in die dae van Lot, was daar drie groepe: die goddelose mense van
Sodom en Gomorra wat vernietig is, die gelowiges soos Lot wat in Sodom was, en die 
uitverkorenes, Abraham en dié in sy tent in die woestyn.

Ons kan na die boosheid kyk soos dit in die dae van Lot was; ons kan die trou en gee in die 
huwelik, die drinkery en die sodomie, en al die ander vorme van onsedelikheid vandag 
rondom ons sien. Maar onthou dit, dat die Skrif nie gebreek kan word nie, en dit sê wanneer 
onheil kom, sal God in ons dag ‘n maatstaf daarteen oprig. Ons moet dus nie net kyk na die 
goddeloosheid wat plaasvind voordat die Seun van die mens geopenbaar word nie, maar ons 
moet ook kyk na die standaard wat God self in hierdie twintigste eeu sou oprig, net voor die 
koms van die Here Jesus Christus, die einde van alle dinge, die openbaring van die 
verborgenhede van God, sodat ons ook, soos Abraham, uitverkorenes, kan sien dat God ons 
in hierdie geslag besoek het.

Nou, hoe het God dit in Abraham se dag gedoen? Abraham het eendag in die deur van sy 
tent gesit toe drie mans aangestap kom. Abraham het opgestaan en gesê: “Elohim.” Hy het 
hom “Here ” genoem. Een van daardie boodskappers was God in menslike vlees, anders sou 
Abraham hom nooit Elohim genoem het nie. Die ander twee boodskappers het vertrek en na 
Sodom gegaan, ‘n tipe van die wêreld, en bekering gepreek, en die wat wou luister, het saam
met hulle uitgekom. Nou gaan ek vir jou dit gee, baie kortliks om jou nie te ontstel nie, maar 
dat jy dit kan lees en hoor soos dit deur Broer Branham gespreek is: Die een wat saam met 
Abraham in sy tent gebly het - watter eienskap het Hy aan Abraham geopenbaar? Sara het in 
haarself in die tent agter Hom gelag en Hy het gesê: “Waarom het Sara gelag? ” Dit was die 
eienskap van God wat gemanifesteer is voordat die oordeel oor Sodom en Gomorra geval het.



Watter eienskap het Jesus Christus, die Seun van God self, gebruik om aan sy dissipels te 
bewys dat Hy die Seun van die mens is? Natanael, terwyl hy nog onder die boom was, word 
deur Jesus gesien, want toe hulle Natanael gaan haal en hom na Jesus bring, sê Jesus: 
“...Hier is waarlik ‘n Israeliet in wie daar geen bedrog is nie. ”  Natanael antwoord Hom en sê:
“...Waarvandaan ken U my? Jesus antwoord en sê vir hom: Voordat Filippus jou geroep het 
toe jy onder die vyeboom was, het Ek jou gesien.”  Jesus het ‘n eienskap van God 
geopenbaar, en mense het dit aanvaar as God wat daar voor hulle staan, die Messias.

Nou wil ek julle vra, die duisende wat ons Broer Branham se bediening en lewe gesien het, 
het hy ooit gestaan en sy rug na ‘n gemeente gedraai, en mense by die naam geroep, en 
hulle die geheime van hulle hart vertel - mense wat hy nog nooit tevore ontmoet het nie? Jy 
mag sê: “Sê jy dat hy meer as ‘n profeet was, dat hy God was?” Nee, maar mag ek sê dat die
Woord God is - en dat die Woord in hierdie man was - en dat God Homself aan hierdie geslag
geopenbaar het deur die Handelinge van die Heilige Gees in ‘n man wat Hy van sy moeder se
skoot af gekies het om ‘n profeet van God te wees.

Hy het gestaan om die Seun van die mens duidelik te wys en te openbaar, sodat die mense 
wat die uitverkorenes van God is, in hulle harte kan verstaan hoe dit is om soos Jesus te 
wees. Want hierdie geslag het vergeet hoe Hy was. Hulle moes in die Skrif lees “Spreek 
hierdie dinge ... glo sonder twyfel ... het geloof, en hierdie dinge sal plaasvind ... groter dinge
as dit sal jy doen. ”  Maar wie het dit gedoen totdat God ‘n man gestuur het, so vol van 
Homself, so geskei van sonde, so deur God verordineer met sy Woord, dat hy kon, soos 
daardie een wat by Abraham se tent staan, draai sy rug en roep hulle by die naam en 
openbaar die geheime van hulle harte. Soos ons voorheen gesê het, was dit die laaste 
eienskap voordat die oordeel Sodom en Gomorra getref het. Dit is my woorde, en syne: “So 
sê die Here, dit is die laaste eienskap van God wat hierdie geslag sal sien voordat die oordeel
die wêreld tref.”

Toe God die eerste keer aan Abraham verskyn het, was dit in die hitte van die dag. Nou was 
dit nie in die hitte van die dag op 11 Junie 1933 dat die Vuurkolom die eerste keer oor die 
profeet van God in die Ohio-rivier verskyn het nie? Daar was ‘n paar duisend mense wat dit 
daardie dag aanskou het. Dit was ‘n lang tyd voordat Broer Billy Graham ooit na vore gekom 
het om te preek. Nou wil ek jou ook herinner dat daar nou twee mans is wat prominent is in 
die wêreld van godsdiens wie se name op “ham” eindig. Onthou dat God Abram se naam na 
Abraham verander het (“ham” is deel van God se naam, Elohim). As daar drie was wat na 
Abraham se tent geloop het, en ek verklaar aan jou dat Broer Branham Lukas 17:30 vervul 
het deur die Seun van die mens te openbaar, dan moet daar ook die ander twee getuies wees
wat sou afgaan en preek vir die wêreld.

Oorweeg dr. Billy Graham en ds Oral Roberts, twee mans wat regoor die wêreld bekend is, 
landwyd deur TV, radio en tydskrifte. Die Een wat in Abraham se dag by die uitverkorenes 
gebly het, was ‘n onbekende. Hy het net aan Abraham verskyn. Hy het nie net vir Abraham 
vooraf van die beloofde oordeel vertel nie, maar hy het ook vir Abraham gesê dat ‘n beloofde 
Seun sou kom. Hy is die een wat daardie eienskap aan Abraham geopenbaar het, en toe 
Abraham dit sien, het hy dit geglo. Sien jy dieselfde tipe, “Net so sal dit wees in die dag 
wanneer die Seun van die mens geopenbaar word.”



Om duidelik te maak, toe Jesus Christus hier was, was Hy bekend onder drie titels. In die 
Skrif is Hy die Seun van die mens, Seun van God en Seun van Dawid genoem. Terwyl Hy hier 
was, het Hy Homself gedurigdeur die Seun van die mens genoem omdat Hy die profeet was. 
Dit word gesien in Esegiël wat deur God die seun van die mens genoem word, want “profeet”
beteken “seun van die mens”. Esegiël was die profeet tot op sy dag, net soos Jesus Christus 
daardie profeet was van wie Moses gesê het: “God sal een opwek soos ek.” Jesus was daardie
Profeet, maar deur die kerkeeue is Jesus Christus bekend gestaan as die Seun van God, 
opgestaan en verheerlik. Hy moet nog die Seun van Dawid in die Millennium wees. Hy sal op 
Sy Vader Dawid se troon sit en bekend staan as die Seun van Dawid. Maar as jy wil oplet, in 
Lukas 17:30, “Net so sal dit wees in die dag wanneer die Seun van die mens geopenbaar 
word.”  Watter dag? Soos dit was in die dag van Sodom. Maar wat is in daardie dag 
geopenbaar? Was dit nie dat God in die vlees as ‘n profeet aan Abraham en Sara verskyn het,
net voor die komende seun, Isak, wat ‘n tipe van Christus was nie?

Nou, as Jesus Homself weereens as die Seun van die mens in hierdie laaste dag moet 
openbaar, dan is dit nodig dat die Gees van God weer na die mense kom in ‘n Woord-
bevestigde profeet wat die Kerk sal wys op die koms van die Seun van God, Jesus Christus. 
(Jy sien, Hy was Seun van die mens toe Hy hier was; nou is Hy Seun van God; en as Hy as 
Seun van die mens geopenbaar moet word voordat Hy Seun van Dawid is, sal dit in ‘n profeet
moet wees.) Vir God om getrou aan Sy Woord te wees, moes Hy dus ‘n profeet stuur. Ons 
was op soek na daardie profeet. God het hom gestuur en ons ken hom as William Branham, 
maar hy het die Seun van die mens aan ons geopenbaar, Jesus Christus dieselfde gister, 
vandag en tot in ewigheid - ‘n onderskeider van die gedagtes en bedoelings van die hart, wat 
daardie eienskap van God openbaar wat God self aan Abraham geopenbaar het net voor die 
oordeel Sodom en Gomorra getref het.

Ek sê dat hy meer as ‘n profeet was. Die Woord was in hom en die Woord was God. Om hom 
en sy boodskap te verwerp is om God te verwerp. Net soos Samuel in sy dag in die plek van 
God was vir daardie mense, so was ons Broer Branham in die plek van God vir die mense van
hierdie geslag. Toe hulle Samuel verwerp, het God gesê: “Hulle het My verwerp!” Wanneer jy 
‘n deur God gestuurde profeet verwerp, verwerp jy God. As jy nie verstaan nie dit - wie was 
dit in Moses toe hy hom tussen God en die volk gewerp en gesê het: “Vat my, eerder as om 
die mense te vat”? Dit was Christus in Moses. Die Woord was in Moses, en die Woord het na 
Moses gekom, en hy het dit aan Aäron gegee, en hy het vir Aäron geword, “in plaas van 
God,” (Eks 4:16) en Aäron het sy spreekbuis geword, ‘n profeet van Moses. Selfs al staan ek 
en spreek hierdie dinge nou met jou en sê die woorde wat God vir Broer Branham gegee het, 
dan is ek nie ’n profeet van God nie, maar ek is ’n profeet van die profeet, God het gekies om
deur my te praat.

In sy boek oor die kerkeeue, het Broer Branham gesê daar sal sommige wees wat hom sal 
aanbid, en glo dat hy die Messias is, maar hy het vir ons gesê om dit nie te glo nie. Hy het 
gesê hy het geen groter ereplek nodig as dié wat Johannes die Doper gehad het nie. Hy was 
meer as ‘n profeet. Hy was ‘n boodskapper. Die Woord wat hy gebring het, was God na 
hierdie geslag - maar hy het gesê hy is my broer - en ek glo dit.



God het hierdie geslag - met meer as ’n profeet - besoek met ’n boodskapper met ’n 
boodskap, om die wederkoms van Jesus Christus vooruit te loop.
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